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Vad händer nu? 

 

 

 

 

Nyhetsbrev 2 Januari 2014  



 

Kontakt med  Sacoföreningen vid SJ AB 

Mail: Saco-TJ@sj.se 

Per Hammarqvist  tel. 010-751 5343 

Olle Östman   tel. 010-751 5540 

Internpost : TJ-Saco föreningen fack Klaraporten Stockholm  

Post: Sacoföreningen vid SJ AB 105 50 Stockholm 
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Förhandlingarna fortsätter 
Av Olle Östman 

Så har det gått en vecka efter 

det av VD inkallade styrelse-

mötet. Det mediakaos som 

uppstod under några dagar 

för flera av oss fackliga har i 

varje fall jag aldrig upplevt.  

Man kan konstatera att omedelbart 
efter mötets slut började telefoner-
na ringa, oavbrutet. För egen del 
var jag på ett privat engagemang 
och fick innehållet på telefon av 
Per som deltog i mötet. 

Efter att jag pratat klart med Per 
ringde media som sagt oavbrutet. 
Under en resa som normalt tar 15 
minuter kunde jag räkna till 6 olika 
telefonnummer på displayen och 
flera av dem fortsatte och fortsatte 
och fort-
satte….sen 
s t ä n g d e 
jag av tele-
fonen. 

För egen del pratade jag kort med 
SvD och kunde konstatera att den 
uppringande journalisten hade all 
info som jag hade men då de fack-
liga organisationerna blivit om-
bedda av arbetsgivaren att avvakta 
med att informera tills ,som jag 
mins det, vi var klara med för-
handlingarna kommenterade vi 
inget till tidningarna. Även om 
dom försökte enträget. 

Att vi ska spara mycket pengar på 
kort tid är väl inte okänt för någon 
och i dessa inledande diskussioner 
har vi deltagit. Som jag tidigare 
skrivit  skulle ett möte hållas där vi 
förväntade oss att få mer detalje-
rad information och svar på många 
av de frågor vi fått från medlem-
marna. 

Arbetsgivaren valde att ställa 

in det mötet och istället gå ut 

och informera medarbetarna. 

Innan förhandlingarna på re-

spektive avdelning är avslu-

tade. 

© Foto: Olle Östman  samtliga foton i de�a nummer 



 

 

Förhandlingarna fortsätter 
Av Olle Östman 

Vi är som vi skrev i informationen 
från styrelsen 22/1 starkt kri-
tiska till att SJ går ut med så 
detaljerade uppgifter som 
man har gjort utan att man 
ens har förhandlat med ar-
betstagarorganisationerna. 
Det är inte riktigt vår bild av 
hur samarbetet mellan ar-
betsmarknadens parter bru-
kar fungera.  
 
Att sedan media meddetsamma 
efter mötet ringer och ställer väl 
initierade frågor är också anmärk-
ningsvärt. Speciellt med tanke hur 
väl insatte de var i förslaget. 
 
Frågan är vem som läckt till pres-
sen. En sak är jag dock säker på 
och det är att uppgifterna kommer 
inte från Sacoföreningen. 
 
Tyvärr så slår denna typ av age-
rande fel och skapar en oro och i 
många fall ren ångest för det som 
komma ska. Att den information 
som från början skulle komma när 
vi förhandlat klart kommer först 
via media sen via arbetsgivaren är 
inte ok. 
 

Vad har hänt sedan               
infomötena? 

 
Den 21/1 hade Sacoföreningen 
sitt styrelsemöte och diskuterade 
den uppkomman situationen och 
hur vi ska arbeta vidare. Vid detta 
mötetförfattades en kor info till 
alla medlemmar. 
Den 22/1 var nog den jobbigaste 
dagen under mina dryga 30 år vid 
SJ.  
 

Detta var dagen då den första sam-
ordnade MBL:en hölls. Denna dag 
var en enda lång förhandling där 
olika frågor togs upp däribland orga-
nisationsförändringarna inom för-
säljningen och den nya produktdivis-
ionen. Dessa förhandlingar blev end-
ast delvis klara då det finns utestå-
ende frågor kvar att hantera. 
 
Dagen avslutades med ett möte i om-
ställningsgruppen som är det parts-
gemensamma organ som hanterar 
till exempel turordningslistor, olika 
förslag på lösningar för enskilda 
mm. I denna grupp representerar 
Per och jag Sacoföreningen. 
 
Vid detta möte redovisades ett för-
slag till omställningspaket. Innehål-
let i paketet får vi inte gå ut med 
ännu då arbetsgivaren vill göra det 
med erforderlig information kring 
detta. Därför är jag förhindrad att 
berätta mer om innehållet just nu. 
 
Vi har vid mötet påpekat vikten av 
att komma ut med information men 
arbetsgivaren framhärdar i sin upp-
fattning att info kommer till medar-
betarna någon gång denna vecka. 
 
För att påskynda detta har jag även 
efter mötet skrivit ett mail till Peter 
Blomqvist och VD där vi försöker få 
dem att ”speeda upp” processen, 
men har inte fått någon reaktion på 
mailet. 
 
Nästa period med förhandling-
ar sker vecka 6 med start 3/2 
för att fortsätta hela veckan. 
 
Mer info kommer så fort vi har något 
att informera om. 
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Du som har frågor kring                     
organisationsförändringen 

 
Ta kontakt med någon i                     
Sacoförenigens styrelse.  

Du hittar oss på 
www.saco.se/sj 

Sacoföreningens hemsida 



  



 

 
 

  

 



 

 

  



Sista ordet 
Av  

 

 


